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  Møteprotokoll 

Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunehuset - Kommunestyresalen 

Dato: 09.05.2019 

Tidspunkt: 19:00 - 20:08 

 

 

Til stede:    
Navn Funksjon Medl. Varamedlem for 
Kari Margrete Aftreth Medlem AP  
Wenche Teigen Medlem HV  
Ola Øie Leder AP  
Marit Bjerkås Medlem AP  
Eli Krogstad Medlem HV  
Arve Withbro Medlem AP  
Ragnhild Løvseth Øverland Medlem KRF  
Unni Smestu Medlem AP  
Grete Heidi Ingul Rønning Medlem AP  
Grethe Gunnes Medlem AP  
Inge Mosand Varamedlem AP Narinder Singh 
Rolf Arne Bruholt Medlem SP  
Tore Ovar Uvsløkk Varamedlem SP Janne Midtli Eggan 
Jan Arve Nyberg Varamedlem HV Bjørn Rogstad 
Ola Torgeir Lånke Medlem KRF  
Siv Kristin Remetun Lånke Medlem SP  
Even Martin Meslo Varamedlem KRF Per Arild Torsen 
Rune Jenssen Skjolden Medlem KRF  
Knut Hårstad Medlem SP  
Olav Aasmyr Medlem SP  

 

Følgende fra administrasjonen møtte:  
Navn Stilling 
Janne Havdal Nordbø Leder Servicetorget 
Lill Hemmingsen Bøe Ass. rådmann 
Malin Wassdahl Leder pleie og omsorg 
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Merknad i møte: 
Ingen merknader til innkalling og sakliste. 
Orientering om grensejusteringssaken.  
Orientering om møte med Nye veier – oppdragsavtale.  
Malin Wassdahl orienterte om kriteriene og bakgrunnen for utarbeidelsen. 

Endre Lien meldte forfall møtedagen og ingen varamedlem kunne møte. 

 
 

 

Møteprotokollen er godkjent i møte 
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Kommunestyrets behandling av sak 22/2019 i møte den 09.05.2019: 

 

Behandling 

Enstemmig som MTLs innstilling. 

 

Vedtak 

I kommuneplanens arealdel, 2.1.2 Fritidsbebyggelse, er det åpning for at fortetting innenfor bygge-
områder kan være mulig innenfor enkelte felt. MTL har vært på befaring og vurderer at det er god plass 
til å ferdes rundt tomtene T8-11, og at tomtene ikke vil være til hinder for allmenn ferdsel i området. 
Kommunestyret mener derfor at dette området egner seg for slik fortetting. 

Kommunestyret mener at hensynet til vilt og ferdsel forøvrig i området er tilstrekkelig ivaretatt. Det 
vises også til presisering fra naturforvalter Gøran Bolme, som har utarbeidet rapport om 
naturmangfoldet i området, som sier at det ikke er vilttrekk gjennom området. 

Kommunestyret mener tomtene T8-11 ikke forringer kvalitetene i området på Sørøyåsen og mener at 
fortetting/ bruk av eksisterende infrastruktur som borebrønn for vann, strømforsyning og forlenging av 
eksisterende vei i planen er en fordel. Det er også tatt hensyn til anbefaling om å opprettholde en 
minsteavstand på 50 m imellom ny og gammel fritidsbebyggelse. 

Med hjemmel i plan og bygningslovens § 12-2, vedtas reguleringsplan for Sørøyåsen, delplan for 
Herremskjølen med tomtene T8-11, med følgende presisering: Snuplass for tømmebil på veien V2 må 
opparbeides innenfor arealer som allerede er regulert til veg og bebyggelse. 


